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Aliağa’ya yeni Adliye binası talebi | Aliağa Ekspres

Adli yıl 6 Eylül’de açıldı. Aliağa yeni adli yıla eski adliye binasında girerken, binanın yetersizliği ve
ihtiyacı karşılayamaması yüksek sesle söylenmeye başlandı. Aliağa Cumhuriyet Başsavcısı
Osman Bağlar, Aliağa Adliyesi’nin ihtiyacı karşılayamadığını belirterek yeni bir adliye binası için
girişimlere başladıklarını dile getirdi. İzmir Barosu Aliağa Temsilcisi Mahmut Seçgin de Aliağa’nın
acil olarak yeni bir adliye binasına kavuşması gerektiğini belirtti.

Yeni adliye binası isteniyor

Aliağa 6 Eylül’de başlayan yeni adli yıla yine eski adliye binasında girdi. Adliye binasının
yetersizliği ve ihtiyacı karşılayamaması artık iyice dile getirilmeye başladı. Aliağa Cumhuriyet
Başsavcısı Osman Bağlar, Aliağa Adliyesi’nin sıkıntılı olduğunu ifade ederek, “Yeni bir adliye
binası girişimlerimiz var. Yer arama çalışmaları yapıyor, çeşitli arazilere bakıyoruz. Aliağa’ya
yakışacak ve ihtiyacımızı karşılayacak güzel bir müstakil adliye binası istiyoruz” diye konuştu.

İzmir Barosu Aliağa Temsilcisi Mahmut Seçgin de Aliağa’nın acil olarak yeni bir adliye binasına
kavuşması gerektiğinin altını çizerek, “Adliyenin fiziki yapısı yetersiz, yenilenmesi gerekiyor. Yeni
adliye binası hızla yapılmalı” dedi.

İHTİYACIMIZI KARŞILAYAMIYOR

Aliağa Cumhuriyet Başsavcısı Osman Bağlar, yeni adli yılın başlaması nedeniyle düşüncelerini
bizlerle paylaştı. Aliağa Adliyesi’nin sıkıntılı olduğunu ifade eden Cumhuriyet Başsavcısı Bağlar,
adliyedeki İcra Müdürlüğü’nün yetersiz olduğunu belirtti. Adliye binasına ihtiyacı karşılamak için
gecekondular yapıldığını fakat buna rağmen ihtiyacı karşılayamadığını dile getiren Cumhuriyet
Başsavcısı Bağlar, “Binamızın depreme dayanıklı olduğu da söylenemez. Yeni bir adliye binası
girişimlerimiz var. Yer arama çalışmaları yapıyor, çeşitli arazilere bakıyoruz. Aliağa’ya yakışacak ve
ihtiyacımızı karşılayacak güzel bir müstakil adliye binası istiyoruz” diye konuştu.

Aliağa Adliyesi’nde şu an 5 hakim ve 5 savcının görev yaptığını dile getiren Cumhuriyet
Başsavcısı Bağlar, bu sayının ucu ucuna yettiğini belirterek, “1 savcı ile 1′de hakim daha olsa iyi
olur” dedi.

YAŞANILABİLİR ALİAĞA

Adli yönden Aliağa’da bir sıkıntı olmadığını ve Aliağa’nın kozmopolit bir bölge olmasına rağmen
vasıflı suçlarda abartılı durumda olunmadığını ifade eden Cumhuriyet Başsavcısı Bağlar, “Asayiş
yönünden yaşanılabilinir bir ilçe Aliağa. Aliağa’da çeteler vardı, üzerlerine gidildi ve temizlendi.
Varsa suçluların üstüne gidiyoruz” şeklinde konuştu.

Hırsızlık ve faili meçhul suçların yoğun olduğunun altını çizen Cumhuriyet Başsavcısı Bağlar,
“Mobese kameralarının olmaması ve Aliağa’nın yol üzeri olması hırsızlık sayısını artırıyor. Ama
hırsızlara karşı mücadelemiz sürüyor. Hırsızları yakalıyor ve tutukluyoruz” ifadesini kullandı.

4 BİN DOSYAYA BAKILDI

Geçtiğimiz adli yılda yaklaşık 4 bin dosyaya baktıklarını kaydeden Cumhuriyet Başsavcısı Bağlar,
“Yıllık ortalama olarak bu sayının faili meçhul kısmı hariç yüzde 20′si devir yaptı. Bu da iş
yükünün yani adli sorunlar ve daimi aramaların fazlalığından kaynaklanıyor” dedi.  Aliağa’da iş
mahkemesi olmadığını için davaların Karşıyaka’da görüşüldüğünün altını çizen Cumhuriyet
Başsavcısı Bağlar, “Yeni adliyemiz kurulduktan sonra Aliağa’da iş mahkemesi olmasını istiyoruz.
Burada boş odamız olmadığı için girişim yapamıyoruz. Eğer fiziki ihtiyacımız karşılanırsa Aliağa’da
iş mahkememiz olabilir” diye konuştu.
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Şakran’da yapılması planlanan cezaevinin açılmasının ardından hangi ilçeye bağlanacağının belli
olacağını ifade eden Cumhuriyet Başsavcısı Bağlar, “Cezaevinde, mahkememizin 2-3 katı iş yükü
var. Bu nedenden dolayı Aliağa’ya bağlanması imkansız” şeklinde konuştu.

YARGI SAĞLIK KADAR ÖNEMLİ

İzmir Barosu Aliağa Temsilcisi Mahmut Seçgin de Aliağa’nın acil olarak yeni bir adliye binasına
kavuşması gerektiğinin altını çizdi. Yargı hizmetinin sağlık hizmeti kadar önemli olduğunu belirten
Seçgin, “Adliyenin fiziki yapısı yetersiz, yenilenmesi gerekiyor. Yeni adliye binası hızla yapılmalı”
dedi.

Aliağa’da ki avukatların sayısının son yıllarda 2 katına çıktığını, adliyedeki esas dosyaların 3-4 kat
arttığını, iş yükünün oldukça arttığını ifade eden Seçgin, “Buna rağmen hala 10 yıl öncesinin
adliye personeli kadro sayısıyla görüşülmeye çalışılıyor. Bu da yavaşlığa sebep oluyor” diyerek
serzenişte bulundu.

Karşıyaka’ya 4. İş Mahkemesi’nin kurulduğunu hatırlatarak bu mahkemelerdeki dosyaların
yarısının Aliağa merkezli olduğuna dikkat çeken Seçgin, “Bu da avukatlara ekstra zorluklar
çıkarıyor. Aliağa’ya bir an önce iş mahkemesi kurulması gerekiyor” diye konuştu.

Haber: Uğraş VATANDAŞAdli yıl 6 Eylül’de açıldı. Aliağa yeni adli yıla eski adliye binasında
girerken, binanın yetersizliği ve ihtiyacı karşılayamaması yüksek sesle söylenmeye başlandı.
Aliağa Cumhuriyet Başsavcısı Osman Bağlar, Aliağa Adliyesi’nin ihtiyacı karşılayamadığını
belirterek yeni bir adliye binası için girişimlere başladıklarını dile getirdi. İzmir Barosu Aliağa
Temsilcisi Mahmut Seçgin de Aliağa’nın acil olarak yeni bir adliye binasına kavuşması gerektiğini
belirtti.      SF 3’DE
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